

吉隆坡 ~ 屯溪 (黎陽水街)

(機上用餐/晚餐徽菜風味 50)

从吉隆坡机场雪邦国际机场出发, 乘搭客机飞往中国安徽省 - 屯溪。抵步后,由当地导游迎接, 游覽: -

【黎陽水街】走進水街,古樸的石板路、青磚灰瓦的徽派建築,仿佛瞬間穿越回那個繁華的徽商時代。街道兩旁,店鋪林立,各種傳統手工藝 品、地方小吃琳琅滿目。徽墨、歙硯、徽州四雕等非物質文化遺產在這裏得到了很好的傳承與發展,讓人感受到徽文化的博大精深。

第02天 屯溪

(早/午黟縣風味 50/晚餐 50)

【宏村】是電影《臥虎藏龍》外景拍攝場地,是一座有著大量明清時期歷史建築的古村落,被譽為"畫裏的鄉村"。村中還構建了完善的水系 和頗具特色的《牛》形佈局,是徽州民居的典型代表。2000年,宏村被聯合國教科文組織列入世界文化遺產名錄。

【徽州照壁】徽州歷史悠久,人才輩出,徽文化是中國三大地域文化之一。

【湖邊古村落】是新安十景之一, 具有濃鬱徽州傳統特色的湖邊古村落。總建築面積 11000 平方米。古村落的承襲徽州古村落的設計理念, 重視 人與環境的和諧,生活空間的合理佈局,環境的幽靜秀美。體現了「綠樹村邊合,青山郭外斜」的典雅意境,再現徽州古村落的完美形態。

【屯溪老街】早在上世紀二三十年代已有滬杭大商埠之風,盛極一時,老街全長1.5公里,街寬7米,街道兩旁商家鱗次櫛比多為雙層磚木 結構,清一色的徽派建築風格,透溢出一股濃郁的古風神韻,是全國保存最好的一條宋代商業長街。

屯溪 / 篁岭+缆车 (45分钟) / 婺女洲 (0.5 小時)

(早/午粉蒸風味 50/ --)

【篁嶺風景區(纜車上下)】婺源篁嶺景區,地處石耳山脈,面積15平方公里,由索道空中攬勝、村落曬秋訪古、梯田花海尋芳及鄉風民俗拾 趣等遊覽區域組合而成。 篁嶺屬典型山居村落,民居圍繞水口呈扇形梯狀錯落排布。

篁嶺因「曬秋」聞名遐邇,村落「天街」似玉帶將精典古建串接,徽式商鋪林立,前店後坊,一幅流動的縮寫版「清明上河圖」。 周邊干畝梯 田簇擁,四季花海展示驚豔的「大地藝術」。 春天看油菜花梯田花海;夏天這裡搖身一變鮮花小鎮;秋天感受曬秋人家的色彩人生;冬曬穀物 鄉俗賞山間雪景。這就是那個一直會讓你心動的篁嶺。

【婺女洲度假区+水幕灯光秀及中国"非遗"打铁花表演】由 3 座岛屿——音乐岛、五显岛、芳烟岛和两个湖泊 - 婺女湖和五显湖组成,以 婺 源神话婺女飞天传说为核心,集传统徽州文化景点、实景民艺与科技美学而打造的综合性旅游度假区。霓虹闪烁璀璨的夜色,古典与现代融合 的烟火生活,无不让人沉醉其中。【金庸武侠文化馆】一座以著名作家金庸武侠文化为主题的展馆。

婺女洲 / 景德鎮 (1.0 小時) / 葛仙村度假區 (2.5 小時)

(早/午瓷都風味 50/ --)

【陶溪川陶瓷文化園】座落在景德鎮市新廠--昌江一線的黃金區位,涵蓋各類藝術工作室、餐飲、商務酒店會所、休閒劇場、博物館、特色精 品街、主題客棧、百貨商場等業態,是整個景德鎮乃至中部地區唯——個比肩世界的多業態特色文化園區。

【葛仙村度假區+水幕电影】圍繞葛仙山景區打造,以仙人葛玄在葛仙山的修行事蹟為線索,融合道家的文化内核和要素,致力打造一個集生 態旅遊、休閒度假、商務會展和道文化體驗的天然聖地和絕佳仙村。

【灵宝仙街】华灯初上,宛若一座世外桃源。这里,特色商铺鳞次栉比;街道上的行人悠然自得;游船在众妙阁旁的葛仙湖上来回穿梭,仰视 着两岸的斑斓夜色。长街华灯璀璨,古韵十足,漫步在古朴的街道上,此情此景,宛如人在画中游!

大气磅礴的水幕电影《归真纪》,光、电、声、水互相融合,打造出一场山水画卷式的视觉盛宴,掀起了创意、科技、文化、旅游相融合的巅峰盛 夜。当音乐响起,水幕、喷泉、全彩激光、3D影像、交映出光影幻境。历经沧桑的传说故事被重新演绎,《**归真纪》**以东汉末年葛玄在葛仙山 的修行事迹为线索,精心编排的故事脚本,带领观览者开启一场跨越古今的、浸入式的中国道家文化发现之旅!

葛仙山+纜車上下/望仙谷(1.5 小時)/上饒市(1.0 小時) 第 05 天

(早/ 午 50/ --)

【葛仙山+上下缆车】相传因东汉葛玄在此山修道成仙而得名,景区内自然景观和人文景观丰富,有奇峰、异石、云海等奇观,景区以宗教文 化和自然风光著称,号称"中华灵宝第一山",是"一山两教、道佛双修"的宗教文化胜地。

【大葛仙殿】俗稱葛仙祠,又稱玉虛觀,坐落在葛仙山最高峰香爐峰上。殿内有壇,壇上有葛仙山葛玄行像、坐像各一。

【望仙谷夜景】坐落于江西上饒的望仙谷,是無數人夢中的神仙地。懸崖之上,高山清流,在懸崖上望向對面的瀑布,如白煉垂空,銀段掛 壁,每當夜色來臨,燈光亮起,一個人間仙境便映入眼眸。山谷悠遠清幽、溪水歡騰、卵石飛瀑。有江西民居特有的夯土牆、青石板路、黃牆 黛瓦、原味村屋;也有松濤竹海和獨具風情的贛家街市。特色景点:【青云桥】,【三叠水】,【揽月桥】,【望仙谷夜景】。

第 06 天 上饒市 / 衢州 (1.5 小時) / 干島湖 (1.5 小時)

(早/午50/晚50)

【孔子文化園】以孔子文化為核心,以傳承和弘揚儒家思想為宗旨,讓遊客在遊玩中感受儒家文化的博大精深。園區主要包括孔氏南宗家廟、 衢州儒學館、孔子紀念館等主要建築。家廟建築群宏偉壯觀,包括大成殿、崇聖祠、啟聖祠等主要建築,每年都會舉行祭祀孔子的典。

【衢州孔庙】俗称南宗,具有700多年的历史。北宋末年,金兵南侵,宋高宗赵构仓促南渡,建都于临安,孔子第48代裔孙孔端友,负着孔子 和孔子夫人的楷木像,离开山东曲阜,南迁至此,后敕建孔氏家庙,为宗庙。衢州孔氏家廟也因此建立,成為南方儒學的重要中心。

【干岛湖风景区+游船】因湖内拥有星罗棋布的 1078 个岛屿而得名。景區以島多、秀水、金腰帶(即島嶼與湖水相接處環繞著有一層金黃色 的土帶)為主要特色景觀。千島湖以其獨特的成因和優越的地理條件造就了群山疊翠、湖光瀲灩、湖水澄碧的優美自然景觀,周圍半島縱橫, 峰巒聳峙,水面分割干姿百態,宛如迷宮,並以其山青、水秀、洞奇、石怪而被譽為干島碧水畫中遊。

【**秀水廣場**】千島湖的中心廣場,甚至可以說是千島湖的地標,千島湖景區旁的秀水街兩旁商店林立,並有仿古建築,小橋流水及園林,廣場 的夜景尤為好看,一到晚上絢麗的燈光和音樂噴泉交相輝映,一派活色生香的場景,優美景色令遊人留連忘返。

千島湖 / 歙縣 (1.0 小時) / 屯溪 (1.0 小時)

(早/午50/晚50)

【漁梁古壩】是歙縣古代最大的水利工程,據考證,早在唐宋年代,人們就曾在此壘石為壩,現在的古壩為明代重建,有明萬曆三十三年修壩 記事碑可考,被專家譽為「江南都江堰」。

【歙縣古城】為中國國家歷史文化名城,是古代為徽州府治所在地,與四川閬中、雲南麗江、山西平遙並稱為「保存最為完好的四大古城」。 【鬥山街】是一處集古民居、古街、古雕、古井、古牌坊於一體的徽商故里旅遊文化景點。

【許國石坊】俗稱八腳牌樓, 距今有四百年的歷史。許國石坊是仿木構造建築, 形制為中國所罕見。整個牌坊由前後兩座三間四柱三樓和左右 兩側單間雙柱三樓的石牌坊組合而成。

【徽州古城+電瓶車】始建於秦朝, 唐代後成為古徽州府治所在地, 城門、牌坊、以及府治特有的府衙, 讓遊客依然能領略到古徽州府的遺風.

第08天 屯溪~吉隆坡

(早/午 50/機上用餐)

【徽州博物館】博物館通過精心挑選的展品、展板、動畫和沙盤等多種形式,深入展示徽州地區的歷史變遷。常展分為多個主題,如"天下徽 州"、"遙憶徽州"、"尋根徽州"等,帶領觀眾穿越時空,感受徽州文化的深厚底蘊

午后,送往送往**黃山屯溪国际機場**,准备办理登机离境手续,準備結束此次的精彩之旅,再會!

建議自費項目 (RMB500): 屯溪徽韵秀+景德鎮古窯陶瓷博物館+瓷樂+船游婺源月亮灣

包含:全程機场税+機上套餐+20KG 行李津貼+司机导游小费.

最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為准,在不可預知的情況之下,敝社保留刪改行程内容的權力,恕不預先通知。

团队出发按最少 16 成人或以上成团; 团员受促购买旅游保险, 更添保障。 *** 行程中图片只供参考***



DAY 01 KUALA LUMPUR ~ TUNXI (MOB/ D-Anhui Flavor 50)

Depart from **KLIA** for your pleasant flight to **Tunxi**, **Huangshan City**, **Anhui Province**, China. Upon arrival, you will be greeted by a local tour guide. <u>Liyang Water Street</u> - The stone roads and Hui-style buildings with blue bricks and gray tiles make you feel like you have traveled back to the prosperous Huizhou merchant era. There are many shops on both sides of the street, offering a variety of traditional handicrafts and local snacks.

DAY 02 TUNXI (B/ L-Yixian Flavor 50/ D 50)

Hongcun Oscar award movie "Crouching Tiger, Hidden Dragon" filming here! The historical buildings from the Ming and Qing Dynasties are well preserved here, honored as "a Village in the Chinese paintings", In 2000, it was listed as UNESCO World Heritage site.

<u>Huizhou Zhaobi</u> consists of a main screen wall in the middle and two side screen walls, total length is 108m. The Zhaobi is inlaid with reliefs, engraved with historical figures of Huizhou and a long scroll of Xin'an River landscape.

Lakeside Ancient Village It is a lakeside ancient village with rich Huizhou traditional characteristics. The ancient village inherits the design concept of Huizhou ancient villages, attaches importance to the harmony between people and the environment, the reasonable layout of living space, and the quiet and beautiful environment reproduces the perfect form of Huizhou ancient villages.

<u>Tunxi Old Street</u> as early as the 1920s and 1930s, it become the Shanghai-Hangzhou commercial port. The old street is 1.5km long and 7m width. The buildings along the street are lined with double-storey brick and wood structures, it is the best-preserved commercial street since Song Dynasty.

DAY 03 TUNXI / HUANGLIN + CABLE RIDE (0.45H) / EU-NVZHOU (1.0H) (B/ L-Steamed Flavor 50/ ---)

Huangling Scenic Area (cable car up and down) - Wuyuan Huangling Scenic Area, it is composed of tourist areas such as aerial sightseeing by cable car, visiting ancient villages in autumn, exploring the beauty of terraced flowers, and picking up interesting rural customs and folk customs.

Huangling is famous for its "autumn sun drying". The village's "Heavenly Street" connects classic ancient buildings like a jade belt, surrounded by thousands of acres of terraced fields, the sea of flowers in all seasons displays stunning "earth art". in Summer, this place is transformed into a flower town; in autumn, you can feel the colorful life of people drying their crops; in winter, you can enjoy the snow scenery in the mountains while drying grains. This is the Huangling that will always make your heart beat.

<u>Wu-nvzhou Resort + Laser lighting show and China's "Intangible Cultural Heritage" Iron Flower Performance</u> It is a comprehensive tourist resort built with the traditional Huizhou cultural attractions, real folk art and technological aesthetics as the core, with the legend of Wuyuan myth Wunu flying as the core. The night with neon flashing and the fireworks life that integrates classics and modernity are all intoxicating.

Jin Yong's Martial Arts Culture Museum is an exhibition hall with the theme of the famous writer Jin Yong's martial arts culture.

DAY 04 WU-NVZHOU / JINGDEZHEN (1.0H) / GEXIAN VILLAGE (2.5H)

(B/ L- Porcelain Flavor 50/ ---)

Taoxichuan Ceramic Culture and Creative Park covers various art studios, restaurants, hotels, clubs, leisure theaters, museums, specialty boutique streets, department stores and others. It is the only multi-business characteristic cultural park at Jingdezhen and central region that rivals the world.

Gexian Village + Water Screen Show is built around the Mt. Gexian Scenic Area, taking the immortal Gexuan's practice in Mt. Gexian as a clue, integrating the cultural core and elements of Taoism, and striving to create a resort integrating eco-tourism, leisure vacation, and business leisure. It's a holy place and an excellent fairy village to experience Taoism culture.

<u>Lingbao Fairy Street</u> decorates with lanterns, shops are lined up in rows, full of ancient charm. Walking on the ancient streets, you will feel like you are wandering in a painting! Enjoy your walking tour along the streets.

Large scale water & laser show - the "Return of Immortality" integrates light, electricity, sound and water to create a landscape-like visual feast. When the music sounds, water curtains, fountains, full-color lasers, and 3D images create a fantasy of light and shadow.

DAY 05 MT. GEXIAN / WANG XIAN VALLEY (1.5H) / SHANGRAO (1.0H)

(B/ L 50/ ---)

Mt. Gexian its named it after the immortal Gexuan of the Han Dynasty made elixirs here. Take the cable car (included) to the top of Mt. Gexian to see the real-life version of the Thousand Miles of Rivers and Mountains.

Da Gexian Temple the highest point of Mt. Gexian. There is an altar in the hall with a walking statue and a seated statue of Ge Xuan.

The night of Wang Xian Valley located in Shangrao. On the cliff, you can see the high mountain, stream with clear water. Whenever night comes and the lights are on, a fairyland on earth will come into view. Featured attractions: Qingyun Bridge, Sandieshui, Lanyue Bridge, The night of Wang Xian Valley and etc.

DAY 06 SHANGRAO / QUZHOU (1.5H) / THOUSAND ISLAND (1.5H)

(B/ L 50/ D 50)

Confucius Cultural Park takes Confucius culture as its core and aims to inherit and promote Confucianism, allowing tourists to experience the profoundness of Confucian culture during the tour.

<u>Confucius Temple</u> commonly known as Nanzong, has a history of more than 700 years. The Confucius Family were established the temple here and became an important center of Confucianism in the south.

<u>Cruise Tour of Thousand Island</u> named after the 1,078 islands dotted throughout the lake. The scenic area has many islands, beautiful water and golden belt (that is, there is a layer of golden soil surrounding the junction of the island and the lake) as the main characteristic landscapes. Thousand Island, with its unique formation and superior geographical conditions, has created a beautiful natural landscape of green mountains, gleaming lakes and clear blue water.

Xiushui Square to be the central square and the landmark of Thousand Island. The night view of the square is particularly beautiful. At night, the gorgeous lights and musical fountains complement each other, creating a lively scene that makes people naturally blend into it.

DAY 07 THOUSAND ISLAND / SHEXIAN (1.0H) / TUNXI (1.0H)

(B/ L 50/ D 50)

Yuliang Ancient Dam is the largest water conservancy project during the ancient times, and is praised by experts as the "Dujiangyan in Jiangnan".

Doushan Street is a tourist and cultural attraction of Huizhou that integrates ancient houses, streets, wells and archways.

Xu Guo Stone Pavillion - known as the Eight-legged Archway, history more than 400 years. . .

Huizhou Ancient City + Buggy built in the Qin Dynasty, was once become the palace of the ancient Huizhou government. The city gates, archways and government offices allow tourists to still appreciate the legacy of the ancient Huizhou Architectural style.

DAY 08 TUNXI ~ KUALA LUMPUR

(B/ L 50/ MOB)

Huizhou Museum display the historical changes of the Huizhou thru exhibits, display boards, animations, sand tables and other. The exhibited hall divided into several themes, such as "Huizhou in the World", "Remembering Huizhou", "Finding Ancestor Trip in Huizhou" etc. which leading the audience to travel through time and space and feel the profound heritage of Huizhou culture.

After lunch, transfer to **Tunxi International Airport** for flight HOME!

Optional Tour (RMB500): Picturesque Huizhou Show +Jingdezhen Ancient Kilns Folk Museum + Porcelain Music + Boat Tour of Wuyuan Moon Bay.



<u>INCLUDE</u>: All Airport Taxes + Meal onboard + 20KG Luggage Allowances + Tipping.

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. The group departure is subject to a minimum group size of 16 and above. *** Artwork/Picture designed in the itinerary just for reference only***